

Date: 27 January 2026

التاريخ: 27 يناير 2026م

Subject: Resignation of Board Member

الموضوع: إستقالة عضو مجلس الإدارة

His Excellency, Anwar bin Hilal bin Hamdoon Al Jabri, Member of the Board of Directors of the Bank, has submitted his resignation from the Board, following the issuance of Royal Decree No. (17/2026) appointing him as Minister of Commerce, Industry and Investment Promotion. The Board of Directors has accepted the resignation, effective from 27 January 2026. In addition, the following were elected:

قدم معالي/ أنور بن هلال بن حمدون الجابري، عضو مجلس إدارة البنك، إستقالته من عضوية المجلس وذلك عطفاً على صدور المرسوم السلطاني رقم (17/2026) لتعيينه وزيراً للتجارة والصناعة وترويج الإستثمار. وقد قرر مجلس الإدارة قبول الإستقالة إعتباراً من تاريخ 27 يناير 2026م. كما تم إنتخاب كل من:

- Mr. Ibrahim Said Badar Al Eisri as First Deputy Chairman
- Mr. Abdulhameed Ahmed Mohamed Al Bulushi as Second Deputy Chairman

- الفاضل/ إبراهيم بن سعيد بن بدر العيسري، نائباً أول لرئيس مجلس الإدارة
- الفاضل/ عبد الحميد بن أحمد بن محمد البلوشي، نائباً ثانياً لرئيس مجلس الإدارة

The Board expresses its sincere appreciation and gratitude to His Excellency for the valuable efforts and contributions rendered during his tenure as a Board Member and wishes him continued success. The Board also congratulates His Excellency, Anwar Al Jabri on the Royal trust and wishes him every success in serving the nation.

ويعرب مجلس الإدارة عن خالص شكره وتقديره لمعاليه على الجهود القيّمة التي بذلها خلال فترة عضويته في المجلس، متمنين له دوام التوفيق والنجاح. كما يتقدم المجلس بالتهنئة لمعالي/ أنور الجابري على الثقة السامية، متمنين له التوفيق والسداد في خدمة الوطن.

The election of the new Board of Directors is scheduled to take place during the upcoming Annual General Meeting on 29 March 2026.

علمًا بأنه سيتم إنتخاب مجلس إدارة جديد خلال إجتماع الجمعية العامة السنوية القادم والمقرر عقده بتاريخ 29 مارس 2026م.

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

Habib Murtadha Al Hamaid
Corporate Secretary &
Investor Relations Officer

حبيب بن مرتضى آل حميد
أمين سر مجلس الإدارة
ومسؤول علاقات المستثمرين

